
Wspólna hala sportowa dla Będzina i Sosnowca?
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Wrzucam link do dyskusji, którą od jakiegoś czasu podjął prezydent Sosnowca odnośnie
budowy wspólnej hali dla obydwu miast. Ciekawe jak mieszkańcy Będzina zapatrują się na
ten pomysł? Uważacie, że to dobra czy zła idea? Wg mnie godna rozważenia. Zapraszam do
głosowania poniżej.
Czy uważasz, że pomysł budowy wspólnej hali sportowej dla miast Sosnowca i
Będzina to dobry pomysł?

NIE (53%, 10 głos/ów)

TAK (47%, 9 głos/ów)

Głosowało:19
 

Korzystając również z okazji pisania o tym temacie chciałbym sprostować mój ostatni wpis
na temat zapisów mpzp dla terenów pod budowę hali w Będzinie. W 2012 roku miasto
przeprowadziło  zmianę  zapisów  dla  terenów  przy  stadionie  i  zapisy  te  są  zgodne  z
prezentowaną  przez  miasto  koncepcją  (chodzi  o  geometrię  dachu  i  jej  wysokość).  Ze
względu na to, iż na stronie miasta znajduje się prawie 50 uchwał, umknęła mojej uwadze ta
uchwała. Za wprowadzenie w niezamierzony błąd, swoich czytelników przepraszam.
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